

BIRDIE'S PARTY

FOR CANARIES
Radiant Red Nutritional Supplement

Net Weight
200G N4

- ☆ Calms & relaxes
- ☆ Boosts immunity
- ☆ Strengthens muscles
- ☆ Builds stronger bones
- ☆ Reduces feather biting
- ☆ Protects against anemia
- ☆ Avoids beak deformities
- ☆ Enhances red feather growth
- ☆ Prevents curled toe paralysis
- ☆ Improves nutrient absorption



羽毛超級亮紅
紅色金絲雀營養補充劑

11種
必需營養素

- ☆ 防咬毛
- ☆ 強健骨骼
- ☆ 增強肌肉
- ☆ 預防貧血
- ☆ 放鬆情緒
- ☆ 增強免疫力
- ☆ 預防喙畸形
- ☆ 預防捲趾麻痺
- ☆ 增強腸胃吸收
- ☆ 促進紅色羽毛生長

Net weight: 200g ± 10g
Dosage and Administration: 2g of nutrient concentrate with every meal
Shelf life: 1 year

Main Ingredients: Glucose, Vitamin E, Antioxidants, Canthaxanthin, Fermented protein, Digestive enzymes, Probiotics, Multivitamins, Amino acids, Calcium Phosphorus, Minerals

Functions of Key Nutrients

Glucose: Provides a quick and immediate source of energy. It's the main fuel for brain function and muscle activity.

Vitamin E: A powerful antioxidant that protects cells from damage. It's crucial for immune function, reproductive health, and muscle integrity.

Antioxidants: Protect cells from damage caused by free radicals (unstable molecules). They help maintain overall cell health and reduce the risk of disease. Vitamin E and many plant compounds are antioxidants.

Canthaxanthin: A carotenoid pigment that enhances red and orange coloration in feathers. It's often used in bird feeds to intensify specific feather colors.

Fermented Protein: Protein that's easier for birds to digest, leading to better nutrient absorption and gut health.

Digestive Enzymes: Helps break down complex food molecules (carbohydrates, proteins, fats) into simpler forms, improving nutrient absorption and reducing digestive upset.

Probiotics: Beneficial live microorganisms that support a healthy balance of gut flora, boosting digestion and immune function.

Multivitamins: Provides a wide range of essential vitamins (A, D, E, K, B vitamins) vital for growth, metabolism, immune support, and overall vitality.

Amino Acids: The building blocks of protein, essential for muscle growth, feather production, enzyme synthesis, and all bodily functions.

Calcium Phosphorus: Two crucial minerals working together for strong bones, eggshell formation, muscle contraction, and nerve function. The correct ratio is vital.

Minerals: A broad group of inorganic nutrients (e.g., iron, zinc, selenium) essential for countless metabolic processes, immune function, and overall health beyond just bones.

淨重: 200g ± 10g
用法用量: 淨重: 200g ± 10g
保存期限: 每餐2克營養補充劑
成分: 葡萄糖、維生素E、抗氧化劑、角黃素、發酵蛋白、消化酵素、益生菌、維他命、胺基酸、磷鈣、礦物質

主要營養素功能

葡萄糖: 提供快速直接的能量來源，是大腦功能和肌肉活動的主要燃料。

維他命 E: 強效抗氧化劑，保護細胞免受損害。對免疫功能、生殖健康和肌肉完整性至關重要。

抗氧化劑: 保護細胞免受自由基（不穩定分子）的損害。有助於維持整體細胞健康，降低疾病風險。維生素 E 和許多植物化合物都是抗氧化劑。

角黃素: 一種類胡蘿蔔素色素，能增強羽毛的紅色和橙色。常用於鳥類飼料中以加深特定羽毛顏色。

發酵蛋白: 更易於消化的蛋白質，有助於更好的營養吸收和腸道健康。

消化酶: 幫助將複雜的食物分子（碳水化合物、蛋白質、脂肪）分解成更簡單的形式，改善營養吸收並減少消化不良。

益生菌: 有益的活微生物，有助於維持腸道菌群的健康平衡，促進消化和免疫功能。

綜合維他命: 提供多種必需維生素（維生素 A、D、E、K、B族維生素），對生長、新陳代謝、免疫支持和整體活力至關重要。

胺基酸: 蛋白質的基本組成單位，對肌肉生長、羽毛生成、酶合成和所有身體機能至關重要。

磷鈣: 兩種關鍵礦物質，共同作用於強健的骨骼、蛋殼形成、肌肉收縮和神經功能。

礦物質: 一大類無機營養素（如鐵、鋅、硒），對無數新陳代謝過程、免疫功能和除了骨骼以外的整體健康都至關重要。

AVIAN SPECIES Nutritional Supplement

鳥類營養補充品

All-in-One
一次完成 所有任務

泛創有限公司
deermart.net

Panaca Limited
+852 6088 3997
Rm 08 Blk E 1/F
Wah Hing Ind. Mansion
36 Tai Yau Street
San Po Kong
Kowloon
Hong Kong



birdies-party.com



facebook.com/
birdiesparty

BIRDIE'S PARTY

1次補充=7種營養

整腸/美毛/強骨骼/放鬆心情
1匙即Get!
益生菌、電解質、換毛水、鈣粉、放
鬆水以及林林種種的維他命……

養鳥寶單是營養劑，就已經要花大錢？

來自台灣專家研發的「All-in-One營養補充劑」，打破以往每隻補充劑單獨添加的麻煩，集合所有營養元素於一身，1次補充已達至多種功效，無須像以往般逐樣添加，減少鳥寶服用壓力，錫住寵主荷包！

FOR AVIAN SPECIES All-in-One Nutritional Supplement

Net Weight 200G N1

- ☆ Calms & relaxes
- ☆ Strong bones
- ☆ Boosts immune
- ☆ Prevent anemia
- ☆ Anti-bite feather
- ☆ Strengthen muscles
- ☆ Improve feather growth
- ☆ Preventing beak deformity
- ☆ Preventing curled toe paralysis
- ☆ Enhance gastrointestinal absorption



鳥類全效營養補充劑

12種
必需營養素

- ☆ 防咬毛
- ☆ 強健骨骼
- ☆ 增強肌肉
- ☆ 預防貧血
- ☆ 放鬆情緒
- ☆ 增強免疫力
- ☆ 預防喙畸形
- ☆ 促進羽毛生長
- ☆ 預防捲趾麻痺
- ☆ 增強腸胃吸收

鳥類繁殖超級營養補充劑



FOR BREEDING AVIAN SPECIES Supreme Nutritional Supplement

Net Weight 200G N3

- ☆ Calms & relaxes
- ☆ Brain health
- ☆ Stronger heart
- ☆ Stronger bones
- ☆ Stronger digestion
- ☆ Anemia prevention
- ☆ Enhanced immunity
- ☆ Anti-feather plucking
- ☆ Shiny feather growth
- ☆ Increased muscle mass
- ☆ High-efficiency absorption
- ☆ Beak deformity prevention
- ☆ Splayed leg paralysis prevention



- ☆ 防咬毛
- ☆ 放鬆情緒
- ☆ 強健骨骼
- ☆ 增強肌肉
- ☆ 強健消化
- ☆ 高效吸收
- ☆ 預防貧血
- ☆ 強健心臟
- ☆ 大腦健康
- ☆ 增強免疫力
- ☆ 預防喙畸形
- ☆ 羽毛生長光澤
- ☆ 預防捲趾麻痺

Net weight: 200g ± 10g

Dosage and Administration: 1g of nutrient concentrate to every 25g feed grains

Shelf life: 1 year

Main Ingredients: Vitamin A, B1, B2, B6, B12, D3, Tocopherol, Folic Acid, Amino Acids, Calcium Phosphate, Nicotinic Acid, Minerals

Functions of Key Nutrients

Vitamin A: Essential for good vision, immune system function, healthy skin and mucous membranes, and proper growth.

Vitamin B1: Crucial for energy metabolism, helping the body convert food into energy, and for proper nerve function.

Vitamin B2: Important for energy production, normal growth, and the health of skin, feathers, and eyes.

Vitamin B6: Involved in protein and amino acid metabolism, red blood cell formation, and nerve function.

Vitamin B12: Essential for red blood cell production, nerve tissue health, and DNA synthesis.

Vitamin D3: Critical for calcium and phosphorus absorption and metabolism, leading to strong bones and proper eggshell formation.

Tocopherol: A powerful antioxidant that protects cells from damage, supports the immune system, and aids reproductive health. (It is a form of Vitamin E).

Folic Acid: Essential for cell division, DNA synthesis, and the formation of red blood cells. Crucial for growth and development.

Amino Acids: The building blocks of proteins, vital for muscle growth, feather production, enzyme and hormone synthesis, and all body functions.

Calcium Phosphorus: Provides both Calcium and Phosphorus, which are essential for strong bones, eggshell quality, muscle contraction, and nerve function. The correct ratio is vital.

Nicotinic Acid: Involved in energy metabolism, digestive system health, and nerve function.

Minerals: A broad group of inorganic nutrients (e.g., iron, zinc, selenium, manganese) essential for countless metabolic processes, enzyme function, immune system support, and overall health.

淨重：200g ± 10g

用法用量：每25克飼料添加1克補充劑

保存期限：1年

成分：維他命A、B1、B2、B6、B12、D3、生育酚/維他命E、葉酸、胺基酸、磷酸鈣、菸鹼酸、礦物質

主要營養素功能

維他命 A：對良好視力、免疫系統功能、健康的皮膚和黏膜以及正常生長至關重要。

維他命 B1：對能量代謝至關重要，幫助身體將食物轉化為能量，並維護正常神經功能。

維他命 B2：對能量生產、正常生長以及皮膚、羽毛和眼睛的健康很重要。

維他命 B6：參與蛋白質和胺基酸的代謝、紅血球形成以及神經功能。

維他命 B12：對紅血球的生產、神經組織的健康以及 DNA 的合成至關重要。

維他命 D3：對鈣和磷的吸收及代謝至關重要，有助於骨骼強健和蛋殼的正常形成。

生育酚 / 維他命 E：強效抗氧化劑，保護細胞免受損害，支持免疫系統並有助於生殖健康。

葉酸：對細胞分裂、DNA 合成和紅血球形成至關重要。對生長和發育非常關鍵。

胺基酸：蛋白質的基本組成單位，對肌肉生長、羽毛生成、酶和激素的合成以及所有身體機能至關重要。

磷酸鈣：提供鈣和磷，對強健骨骼、蛋殼品質、肌肉收縮和神經功能至關重要。正確的比例非常關鍵。

維他命 B3：參與能量代謝、消化系統健康和神經功能。

礦物質：一大類無機營養素（如鐵、鋅、硒、鎂等），對無數新陳代謝過程、酶功能、免疫系統支持和整體健康至關重要。

Net weight: 200g ± 10g

Dosage and Administration: 1g of nutrient concentrate to every 10g feed grains

Shelf life: 1 year

Main Ingredients: Vitamin A, B1, B2, B6, B12, D3, Tocopherol, Folic Acid, Amino Acids, Calcium Phosphate, Nicotinic Acid, Minerals

Functions of Key Nutrients

Multivitamins : Boosts overall health, immunity, growth, and feather quality.

Vitamin B1: Crucial for energy metabolism, helping the body convert food into energy, and for proper nerve function.

Fermented Protein: easier to digest protein, improves gut health, better nutrient absorption.

Amino Acids: Building blocks for muscles, feathers, and all body functions. Essential for growth.

Digestive Enzymes : Helps break down food for better nutrient absorption, reduces digestive issues.

Probiotics : Good bacteria for a healthy gut, stronger immune system, better digestion.

Omega-3 Fatty Acids: Good for brain, heart, skin, and shiny feathers.

Seaweed: Rich source of many minerals (like iodine) and vitamins, supports immunity and digestion.

Calcium Phosphorus: Essential for strong bones, eggshells, muscle, and nerve function.

Minerals: Vital for countless body processes, including bones, blood, immunity, and overall vitality.

淨重：200g ± 10g

用法用量：每10克飼料添加1克補充劑

保存期限：1年

成分：綜合維他命、發酵蛋白、胺基酸、消化酵素、益生菌、Omega-3 脂肪酸、海藻、磷鈣粉、礦物質

主要營養素功能

綜合維他命：促進整體健康、免疫力、生長和羽毛品質。

發酵蛋白：蛋白質更容易消化，改善腸道健康，更好吸收營養。

胺基酸：肌肉、羽毛和所有身體機能的基礎。對生長至關重要。

消化酶：腸道健康的好菌，增強免疫系統，改善消化。

益生菌：幫助分解食物以更好地吸收營養，減少消化問題。

Omega-3 脂肪酸：有益於大腦、心臟、皮膚和光澤的羽毛。

海藻：含多種礦物質（如碘）和維生素，支持免疫和消化。

磷酸鈣：對骨骼、蛋殼、肌肉和神經功能至關重要。

礦物質：對無數身體機能至關重要，包括骨骼、血液、免疫力及整體活力。